
Styrelseprotokoll nr 79 
Svenska PEFC Ek. för  
 

                                 
Tid och plats:   10 maj 2011, SkogForsk Uppsala 
 
Deltagare:  Henrik Asplund, Såg i Syd, Ordförande 

Johanna Fintling, LRF Skogsägarna 
Klara Helstad, Södra 
Dan Glöde, Mellanskog 
Åke Forsgren, Metsäliitto Sverige AB 
Mats Ågren, SMF Skogsentreprenörerna 
Andreas Rastbäck, Holmen Skog AB 
Anders Karlsson, GS-facket 
Jörgen Näslund, Sågverksföreningen Sågab   

   Claes-Göran Johansson, Svenska Kyrkans PEFC ek för  
Börje Pettersson, Bergvik Skog AB 
Kristian Areskog, SCA Skog AB 
Mats Wallgren, Sågverken Mellansverige  
Magnus Norrby, VD Svenska PEFC 

 
Förhindrade: Suzan Ljungemo, Sågverken Mellansverige 
 

 
§ 1 Mötets öppnande  

Ordföranden öppnade mötet. Styrelsen beslutade adjungera Kristian Areskog och Mats 
Wallgren till dagens styrelsemöte.  

  
§ 2  Val av två justeringsmän  

Klars Helstad och Kristian Areskog utsågs att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 

 
§ 3 Godkännande av dagordningen 
 Föreslagen dagordning godkändes 
 
§ 4 Föregående protokoll 

Styrelseprotokoll nr 77 från den 1 mars och nr 78 från den 20 april godkändes och lades 
till handlingarna. 
 

§ 5 Rapporter – nationellt 
VD informerade om att Form International valts av PEFCC som konsult för internationell 
utvärdering av reviderad svensk PEFC skogsstandard. Utvärderingen är planerad att 
genomföras på 12 veckor med start under juni 2011vilket är i linje med ursprunglig 
tidplan som siktar mot ett ikraftträdande vid årsskiftet 11/12. 
 

§ 6 Rapporter - Internationellt 
VD rapporterade kort från PEFC Council. Seminarium om den nya 
spårbarhetsstandarden genomfördes i Genève den 22 mars och Members Meeting 
hålls den 26-27 maj på samma plats. 
  
Mats Wallgren och VD rapporterade från marknadsföringsprojekten i Asien respektive 
UK och Holland vilka visar en positiv utveckling för PEFC men också på vikten av en 
fortsatt medfinansiering. 

 
§ 7 Gruppdiskussioner med SWAT-analys  

I enlighet med utskickade instruktioner delades styrelsen in i mindre grupper som var för 
sig diskuterade verksamheten i svenska PEFC med avseende på styrkor, svagheter, 
möjligheter och hot. Efter gemensam diskussion och sammanfattning gav styrelsen VD i 
uppdrag att till nästa möte föreslå handlingsplaner och mål för utpekade områden. 
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§ 8  Beslutspunkter 

Mot bakgrund av diskussion under föregående punkter redovisade VD reviderad 
budget för 2011 med ökad satsning på marknadsföringsprojekt i UK, Holland samt Asien. 
Styrelsen beslutade godkänna budgeten och att föreslå årsstämman oförändrade 
avgifter för dess finansiering.  
 

§ 9 Inför årsstämman 
VD informerade kort om programmet för den efterföljande årsstämman.  

 
§ 10 Övriga frågor 

Inga övriga frågor var anmälda. 
 
§11 Mötet avslutas 

Ordföranden tackade deltagarna och förklarade dagens möte avslutat. 
 

 
Vid protokollet 
 
 
 
Magnus Norrby 
 
 
Justeras 
 
 
 
Henrik Asplund    Klara Helstad    Kristian Areskog   
    
 


